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نعمتزادهها!
كارب��ري به ن��ام ميم چه نوش��ته: دام��اد آقاي 
نعمت زاده همكار مرجان شيخ الاسلامي بوده و 
توي انتقال پول ها باهاش همكاري كرده، شبنم 
نعمت زاده ويلاي غيرمجاز توي لواسان مي سازه 
و چندوقت پيش به اتهام احتكار و  قاچاق دارو بازداشت شده بود. خود 

آقاي نعمت زاده هم چندين واحد پتروشيمي دارن... 
........................................................................................................................

وطنفروشهاتحريمنميشوند؟!
 كاربري به نام زهرا اچ بي نوش��ته: ش��ما به عنوان ي��ك ايراني به خاطر 
تحريم ها نمي تونيد در بانك هاي اروپا و امريكا حساب باز كنيد يا تراكنش 
مالي داشته باش��يد. امثال  مرجان شيخ الاسلام آل آقا و  مهدي خلجي، 
مسيح علينژاد و بقيه وطن فروشان چطور تراكنش مالي دارن و اين همه 

خونه و شركت هم خريدن؟ تحريم شامل حال حاميانش نميشه؟
........................................................................................................................

تفرقهقبلًاشيرينبود؟!
 علي قلهكي در توئيتي نوشته: علي اكبر صالحي رئيس سازمان انرژي 
اتمي: »تفرقه در اين شرايط براي ما سم است« اين حرف يعني تفرقه 
در ش��رايط قبلِ انتخابات ۹۶ براي دولت احلى من العس��ل بود و رأي 
به روحاني، رأي به صلح و »نه به جنگ« بود! ام��ا حالا كه گندِ برجام 

درآمده، حكم سم رو پيدا كرده.
........................................................................................................................

خبررسانيهايترسناك!
 محمدرضا ش��هبازي در توئيتي نوش��ته: اينور خبر رونمايي از نسخه 
بومي سازي شده @ و مراس��م قرائت بيانيه گام دوم انقلاب رو منتشر 
مي كنه. اونور خبر نامزد كردن جنيفر لوپز رو برده تاپ س��ايت. خيلي 

ترسناكه. همه دچار زوال معنا شديم.
........................................................................................................................

بهسلامتيدزدواختلاسگرگلريزونميكنيم!
كاربري به نام آرمان نوشته: حسين هدايتي گفته، ۵ميليون پرسپوليسي، 
نفري هزار تومن گلريزون كنن، حسابم تسويه ميش��ه! جا داره بگيم: 
گلريزون مي كنيم واس��ه كس��ي كه آزاد ميش��ه از اين چارديواري! به 
سلامتي س��ه تن، دزد و اختلاسگر و راهزن! س��لامتي دزدي كه قرمز 

پرسپوليس رو بيشتر از قهوه اي شلوارش دوست داره! و... 
........................................................................................................................

قسمتجذابماجرايشيخالاسلامي
 سيدپويان حسين پور نوشته: اينكه  مرجان شيخ الاسلامى يك زماني 
با اصلاحاتي ها فالوده مي خورده و يك زمان هم با اصولگراها س��ر ميز 
شام مي نشس��ته، يك طرف ماجراس��ت، اينكه  مهدي خلجي عجب 
مهره شناسي خوبي در بين مال مردم خورها داشته كه از قديم الايام روي 

اين خانم سرمايه گذاري ارتباطي كرده، طرف جذاب تر ماجراست!
........................................................................................................................

مقصرتراشيبرايناكارآمديدولت
مجيد قرباني در توئيتي نوشته:  - اگه رئيسي رئيس جمهور بشه تورم 

افسارگسيخته ميشه، دلار 8 تومن ميشه، طلا گرمي 300 ميشه!
+ خب اگه روحاني رئيس جمهور بشه و تورم افسارگسيخته بشه و دلار 13 

تومن بشه و طلا گرمي 420 بشه چي؟ 
- همچين چيزي امكان نداره ولي در اون صورت مقصر رهبري و س��پاه و 

علم الهدي و نظارت استصوابي و... است!
........................................................................................................................

بااينخائنهاچهبايدكرد؟!
 س��يدامير س��ياح در توئيتي با نقل قولي از نماينده دادستان نوشته: 
»متهمان، حس��اب هاي بانكي ش��ركت هاي  پتروش��يمي در خارج را 
افش��ا مي كردند تا  تحريم ش��وند و بعد وجوه به حساب هاي خودشان 
يا حساب هايي كه ذي نفع هستند واريز شود« اگر اين اتهام دادستان 

اثبات بشه، با اين خائن ها بايد چه كرد؟

روزگذشتهوباحضورمقاماتلشکريوكشوري
مراس�متوديعومعارفهرئيسق�وهقضائيهدر
محلكاخدادگس�تريبرگزارش�د.درابتداي
اينمراسم،حجتالاسلاممحمديگلپايگاني
رئيسدفترمقاممعظمرهب�ريحکمانتصاب
حجتالاس�لامابراهي�مرئيس�يازس�وي
رهب�رمعظمانق�لاباس�لاميراقرائ�تكرد.
در اين مراس��م حجت الاسلام و المسلمين ابراهيم 
رئيسي در ابتداي س��خنان خود با تس��ليت ايام 
ش��هادت امام ه��ادي)ع( و اس��تمداد طلبيدن از 
روح بلندشان و تشكر از خدمات صورت گرفته در 
دوره هاي قبلي گفت: بدون ترديد خدمات بزرگي 
در اين چهار دهه ش��ده كه قابل تقدير اس��ت كه 
هر كس در خور خود و با امكان��ات و برنامه هايي 
كه داش��تند اقداماتي كردند تا امروز اين شرايط و 

وضعيت را پيدا كنيم. 
آيت الله رئيسي ادامه داد: تمام تلاشم آن است كه 
از ظرفيت فعلي و بالقوه در جه��ت كاهش آلام و 
مشكلات و در جهت احقاق حقوق مردم، در جهت 
اجراي عدالت آنچه مورد خواست مردم عزيزمان 

است تلاش كنم. 
با همه تلاش هايي كه انجام ش��ده مردم در مورد 
اجراي عدالت همچنان نگران هستند و خواست و 
مطالبه مردم آن است كه در سطوح مختلف اجراي 
عدالت را بيش از گذشته ببينند، لذا اساس تحول 
قضايي را در اين دوره به نظر من بايد در بستر گام 

دوم تحول قضايي شكل داد. 
وي در ادامه با اشاره به نقش عدالت در بيانيه گام 
دوم انقلاب گف��ت: در ارتباط با دس��تگاه قضايي 
تلاش هاي زيادي شده اما امروز همچنان مسئله 
اطاله دادرس��ي، مس��ئله ورودي پرونده و تعداد 
ورودي پرونده به دس��تگاه قضاي��ي زيبنده نظام 
اسلامي ما نيست، چرا؟ بايد رفت سرچشمه ها را 
بررسي كرد. توليد اين ميزان پرونده از كجاست؟ 
جايگاه پيش��گيري را هم دولت و ه��م مجلس با 
تصويب قوانين پيش��گيرانه برعه��ده دارند، هيچ 
دس��تگاهي در كشور نيس��ت در حوزه اقتصادي، 
اجتماعي، فرهنگي كه وظيفه پيشگيري از وقوع 
جرم نداش��ته باش��د، يعني تمامي اقدامات بايد 
پيشگيري از ناهنجاري در جامعه باشد. مجلس بايد 
قوانيني تصويب كند در مجازات هاي جايگزين كه 
قاضي ما به آن عمل كند. در ارتباط با پيشگيري و 
كاهش ورودي پرونده و قضا زدايي ساز و كارهايي در 
نظر گرفته شود و كمك جدي مجلس را مي طلبد 
و پيش��نهادات اصلاحي را داريم و تقديم خواهيم 
كرد تا بتوانيم مس��ئله قضا زداي��ي، جرم زدايى و 

حبس زدايي را اجرايي كنيم. 
مدعیمبارزهبافساددرونقوهقضائيه

خودقضاتهستند
آيت الله رئيسي گفت: امروز مدعي مبارزه با فساد 
درون قوه قضائيه خود قضات هستند. آنها صبح تا 
ش��ب در بخش مختلف قضايي مدعي چند نفري 
هس��تند كه به عن��وان كارمند يا اف��راد منحرف 
بخواهند دستگاه قضايي را ناس��الم جلوه بدهند. 
حتماً با همه هم��كاران در مقابل تعداد معدودي 
كه در دس��تگاه قضاي��ي بخواهند فس��اد ايجاد 
كنند مصمم هستيم تا س��لامت دستگاه قضايي 
را تضمين كنيم. مس��ئله صيان��ت از آزادي هاي 
اجتماع��ي و حقوق مردم هم نكته بس��يار مهمي 
است. مسئله حقوق ش��هروندي موضوعى جدي 
در دستگاه قضايي است. ما به عنوان حقوق عامه 
نمي توانيم در مقابل تجاوز به آب، خاك، جنگل، 
محيط زيست و سلامت مردم و آنچه حقوق مردم 
اس��ت بي تفاوت باشيم و دس��تگاه قضايي در اين 

مورد ساكت نخواهد نشست. 
وي ادامه داد: دس��تگاه قضايي بيش��تر به عنوان 
جايگاه نظارتي معرفي مي شود تا قضاوتي. مديران 
محترم دستگاه هاي اجرايي حتماً بدانند كه نظارت 
ضامن تداوم اعتماد به مديران كشور است، نظارت 
تضمين سلامت در دستگاه هاي اداري كشور است 
و ما هم در بح��ث نظارت درون دس��تگاهي بناي 
تقويتش را داريم. نظارت بر آرا امري ضروري است، 
نظارت ديوان عالي كشور كه در قانون اساسي ديده 

شده يك امر واقعي است. 
وي گفت: از مديران پركار، شجاع و با جسارت براي 
انجام كارها كه هيچ مانعي را به رسميت نشناسند 
خصوصاً در اين شرايط تحريم ظالمانه كشورمان 
حمايت خواهيم كرد. از هرگونه س��رمايه گذاري 
و كارآفريني حمايت خواهيم ك��رد. بدانند مدير 

صحيح العمل، قاطع، با جس��ارت و ش��جاع مورد 
حمايت ما خواهد بود. 

وي در ادامه با اشاره به ضرورت اصلاح ساختارها در 
مجموعه قوه قضائيه گفت: اگر اصلاح ساختارها و 
پيام هشت ماده اي مقام معظم رهبري در كنار پيام 
هشت ماده اي امام راحل اجرايي شود، دستگاه هاي 
نظارتي در دولت، قوه قضائي��ه، وزارت اطلاعات و 
همه بخش هايي كه وظيفه نظ��ارت دارند اگر در 
اين رابطه فعال ش��وند مي توان��د گام هاي خوبي 

برداشته شود. 
بايدبهدنبالتنويرافکارعموميباشيم

وي افزود: در بروز فس��اد هميش��ه نبايد متهمين 
را تعقيب كني��م، اما قصورها چه مي ش��ود؟ عدم 
پيش��گيري هاي لازم قابل پيگيري است. كساني 
هم كه در اينجا قصور كردن��د و نديدند چيزي كه 
بايد ببينند، بايد مورد پيگيري و سؤال قرار گيرند. 
در مس��ائل اقتصادي، قوه قضائيه در كنار دولت و 

مجلس خواهد بود. 
آيت الله رئيسي خاطرنشان كرد: امروز ما معتقديم 
قوانيني كه مي تواند تضمين كننده سعادت انسان 
باشد قوانين حيات بخش اس��لام است و ما آنچه 
مدعيان حقوق بشر در عالم بيان مي كنند خصوصاً 
در كسوت بعضي از سازمان هاي بين المللي كه در 
جايگاه متهم قرار دارند نه مدعي، ليست بلندي از 
نقض حقوق انس��ان در كارنامه آنهاست، حتماً در 
احكام نوراني اسلام فكر مي كنيم كه مسئله مهم 
تنوير افكار عمومي اس��ت كه به نظرم در اين 40 

سال نقص داريم. 
حضرت آقا در مورد تنوي��ر افكار عمومي فرمودند 
كه بايد تلاش بيشتري انجام دهيم، سخن حق بايد 

جاي خودش را پيدا كند. 
وي افزود: مسئله امنيت بسيار مهم است. امروز به 
بركت انقلاب اسلامي و خون شهيدان و مديريت 
مثال زدني رهبر معظم و حضور نيروهاي مس��لح 
بحمدالله كشور ما از امن ترين كشورهاست، ليكن 
تهديدهاي مختلفي وجود دارد. ما موضوع امنيت را 
از مهم ترين مسائل براي كشور مي دانيم. در مقابل 
جرائم خشن و س��ازمان يافته و هرگونه اخلال در 
امنيت كش��ور به هيچ عنوان كوتاه نخواهيم آمد. 
ما تحمل نمي كنيم چون همه اينها فرع بر امنيت 
اس��ت. امنيت مسئله اي نيس��ت كه نسبت به آن 

كوچك ترين اغماضي شود. 
مردمبهقوهقضائيهاميددارند

در اين مراسم آيت الله آملي لاريجاني رئيس مجمع 
تشخيص مصلحت نظام نيز با اش��اره به خدمات 
صورت گرفته در قوه قضائيه و تش��كر از مسئولان 
قضايي تصريح كرد: اولين نكت��ه اي كه بايد به آن 
اشاره كنم، مربوط به خدمت رساني عظيمي است 
كه در دس��تگاه قضايي انجام ش��ده است. بيش از 
17ميليون پرونده در دس��تگاه قضايي رسيدگي 
شده كه كار آساني نيست. اين ميزان ورودي است 

ولي خروجي نيز تقريبا همين اندازه است. 

وي با بيان اينكه با وجود افزايش پرونده ها همكاران 
نگذاشتند اين پرونده ها انباشته شود و با افزايش 
ورودي، خروج��ي نيز افزايش ياب��د، گفت: گفتن 
اين مس��ئله آس��ان اس��ت ولي عمل آن دشوار و 
سخت اس��ت. ما تلاش بي وقفه انجام داديم و بايد 
دستگاه هاي ديگر از دولت و مجلس كمك كنند تا 

مسير بررسي به اطاله منجر نشود.
وي ادامه داد: مسئله رضايتمندي مردم مهم است 
البته مولفه هاي متعددي دارد كه يكي از آنها كار 
ماس��ت و نبايد دش��من بيروني و جاهلان دروني 
را فراموش كنيم كه به س��ياه نماي��ي دامن زدند. 
كساني مدعي شده اند مردم از دستگاه قضا نااميد 
شده اند. من عرض مي كنم خلاف اين است. وقتي 
ما شاهد كثرت پرونده هستيم يعني اين استدلال 

مغالطه اي است. 
رئيس س��ابق قوه قضائيه گفت: تع��داد پرونده ها 
برخلاف اين اس��تدلال دليلش آن است كه مردم 
اميد معقول به رسيدگي قضايي دارند والا آدم عاقل 
به دستگاهي كه اميد ندارد مراجعه نمي كند. گاهي 

مي  گويند مردم ناچار هستند اما اميد دارند.
وي افزود: مس��ئله بعدي تحول در نيروي انساني 
اس��ت كه يكي از افتخارات بزرگ دستگاه قضا نو 
كردن دس��تگاه قضايي اس��ت. در بدو ورود بنده 
7هزار قاضي داشتيم و امروز با اينكه 2هزارو۶00 
قاضي خارج شده اند، اگر كسر كنيم حدود ۵هزار 
نفر باقي مي ماند در حالي كه الان دستگاه قضايي 

12هزار قاضي دارد. 
رئيس مجمع تشخيص مصلحت نظام گفت: نكته 
ديگر به كارگيري فناوري هاي نوين در دس��تگاه 
قضايي اس��ت كه با تمام تنگناها كه در خصوص 
بودجه داشتيم ولي در عين حال معاونت فناوري 
مركز آمار و فناوري توانست پيشرفت خوبي در اين 
حوزه براي تسهيل خدمت رساني به مردم داشته 
باش��د. همچنين بحث كمك به اقتصاد مقاومتي 
نكته مهم ديگري اس��ت كه رهبري سياست هاي 
كلي را ابلاغ و در سخنان متعددي تأكيد كردند و 
عمده نجات كشور را در اين مسئله دانستند كه قوه 
قضائيه هم مسئوليتي داشت تا در مرحله نخست 

اشتغال از بين نرود. 
وي تأكيد كرد: ستاد مركزي براي اقتصاد مقاومتي 
در قوه قضائيه شكل گرفته و دستورالعملي براي آن 

تدوين و ابلاغ شده است. 
وي با اش��اره به احياي حقوق عامه گفت: از چند 
س��ال پيش فكر كرديم حقوق عامه يك مس��ئله 
مهم مغفول در قانون اساس��ي است، لذا كاري كه 
دادستان ها در سراسر كش��ور مي كنند، در همين 
رابطه اس��ت. ورود آنها در صيانت از منابع طبيعي 
حفاظت از جنگل ها، نظارت بر س��واحل، مقابله با 
قاچاق و... در حال انجام است و مخصوصا در مورد 
جنگل هاي اس��تان هاي ش��مالي كارهاي خوبي 

انجام شده است. 
وي درباره تشديد نظارت ها گفت: تاسيس معاونت 

نظارت ديوان عالي كش��ور از افتخارات اين دوره 
است. اين معاونت با وجود مراجعات اندك، بسيار 
اثرگذار بود. ش��خصيت  قضات ديوان عالي كشور 
به گونه اي بود كه اگر قاضي ورود مي كرد، كس��ي 

احساس مچ گيري نداشت. 
آقايرئيسيآمادهتيرهايبلاباشيد

آملي لاريجاني با اشاره به مسئله فساد گفت: فساد 
در كش��ور و در درون دس��تگاه قضايي هم وجود 
دارد. با آنكه بر برخورد با مفسدان تأكيد مي كردم، 
سياه نمايي زياد مي ش��د و از فساد سيستماتيك 
س��خن مي گفتن��د و آن را معن��ي مي كردند كه 
مسئول رسيدگي به فساد، خود فاسد است. مهم 
اين است كه مس��ئولان اين دستگاه عزم مقابله با 
فساد را داشته باشند كه مس��ئولان عالي كنوني 
از فض��لا، متدينين و پاكدس��تان بودن��د كه اين 

مهم ترين سرمايه ما بود. 
آملي لاريجاني با بيان اينكه عزم دس��تگاه قضايي 
براي برخورد با مفاسد اجتماعي و اقتصادي جزم 
بود ولي عِ��ده و عُده به گونه اي نيس��ت كه با همه 
مفاسد برخورد كند، تأكيد كرد: مهم ترين مسئله 
برخورد با زمينه هاست كه به همين خاطر، معاونت 
پيشگيري تاسيس شد و در استان ها اين معاونت 

كار فعالي انجام مي دهد. 
آيت الله آملي لاريجاني همچنين با اشاره به بحث 
رويكرد اين قوه در خص��وص فضاي مجازي گفت: 
نمي گوييم اتوبان را ببنديد ولي اتوباني كه صدها 
راهزن دارد، بايد از آن مراقبت كرد و اتوبان موازي 
برايش س��اخت. فضاي ملي مجازي اتوبان موازي 
بود كه مقام رهبري هم آن را ابلاغ كردند ولي كار  

چنداني در اين باره نشده است. 
وي ادامه داد: من به رهبري ه��م گفتم نيروهاي 
مس��لح ما در حال جهاد هس��تند ولي دشمن به 
پس��توخانه هاي ما نفوذ كرده است. چرا در فضاي 
مجازي اينچنين فساد گس��ترش يافته است زيرا 

يكي از مولفه هايش فضاي مجازي است. 
 وي با تأكيد بر اينك��ه نقد دس��تگاه قضايي بايد 
منصفانه باشد، تأكيد كرد: يك قاضي بايد در روز 
چند پرونده را بررسي كند، بايد چند دادستان ترور 
شوند و مورد حمله قرار گرفته باشند ولي ارزيابي ها 
غيرمنصفانه است و تخريب گسترده عليه دستگاه 
قضايي است. آقاي رئيسي من به اين خاطر گفتم 
كه بايد رويكردتان مبتني بر صبوري باش��د چون 

تيرهاي بلا خواهد آمد. 
كسانيراكهتهمتزدند،حلالنميكنم

 آملي لاريجاني با اشاره به ش��ايعاتي كه پيرامون 
خانواده و دخترش مطرح شد، گفت: گاهي دشمن 
بيروني و جاهل دروني مشكل ايجاد مي كند. دشمن 
شايعه كرد دختر رئيس قوه قضائيه جاسوس است. 
صبيه ما مي رفت جايى مي گفتند ش��ما از زندان 

آزاد شديد؟! 
عزيزي از ما حلاليت طلبيد، من گفتم عهد كردم 
از كس��ي كه تهمت بزند نمي گذرم و كسي را هم 

كه حرف ناحقي را ش��نيد ولي دفاع نكرد، حلال 
نخواه��م كرد. چرا وظيفه ش��رعي خ��ود را انجام 
نمي دهيم و در برابر تهمت ساكت هستيم. برخي 
از قضات در كانالي بودند و تهمتي زدند و يك نفر 
گفت عجب دختر رئيس قوه جاسوس است! كسي 
كه قس��م خورده بود نگهبان قانون اساسي باشد، 

تهمت مي زند.  
وي با اش��اره به اينكه ادعاهاي حقوق بشري عليه 
ايران امر عجيبي است، گفت: آنها با انقلاب و اسلام 
مش��كل دارند كه تحت عنوان حقوق بشر مطرح 

مي كنند و ادعاي منافقين را ليست مي كنند. 
رئيس قوه قضائيه همچنين در پايان سخنان خود 

بر ضرورت استقلال قوه قضائيه تأكيد كرد. 
گزارشيازعملکرد10سالهقوهقضائيه

همچنين حجت الاسلام محسني اژه اي معاون اول 
قوه قضائيه نيز با تشريح اقدامات صورت گرفته در 
حوزه قضايي گفت: در طول 10 سال گذشته از عمر 
فعاليت آقاي آملي لاريجاني 22هزار نيروي جوان 
خوش استعداد و داراي بنيه هاي تحصيلي بالا در 
قوه قضائيه مشغول به كار شدند كه بيش از ۶هزار 
نفر آنها قاضي و 1۶هزار نفرشان كارمندان دستگاه 

قضايي بودند كه اين خود اقدام بزرگي بود. 
محسني اژه اي يكي ديگر از اقدامات خوب آيت الله 
آملي را اس��تفاده از فناوري هاي نوين اعلام كرد و 
گفت: همين امر باعث ش��د يك توسعه فوق العاده 
و قابل توجه در حوزه قضايي ايجاد شود. با كمك 
نيروهاي متخصص و استفاده از تجربه گذشتگان به 

حوزه فناوري اطلاعات اهميت داده شد. 
وي گفت: همچنين س��ندهاي پيشرفت و تحول 
در دوره آي��ت الله آملي لاريجاني نوش��ته ش��د و 
راهبردهاي اجراي آن با تعيين مسئولان ذيربط 
تدوين و بخش عمده اي از آن اجرا و بخشي هم در 

حال اجراست. 
معاون اول قوه قضائيه افزود: همگان از قوه قضائيه 
اين توقع را داش��تند كه بايد نظارت بيش��تري بر 
عملكرد دروني ق��وه قضائيه به وج��ود آيد كه در 
اين خصوص بخ��ش نظارتي ق��وه قضائيه تقويت 
و معاونتي در همين راس��تا در ديوان عالي كشور 
ايجاد شد و به اين موضوع افزايش فعاليت و نظارت 
پيدا و پنهان حفاظت و اطلاعات قوه قضائيه را هم 

بيفزاييد. 
معاون اول ق��وه قضائيه به افزاي��ش پرونده ها در 
ابتداي سال هاي 87 و 88 اشاره كرد و گفت: براي 
رفع اين موض��وع دو كار بايد ص��ورت مي گرفت؛ 
هم قانون باي��د تغيير كرده و اصلاح مي ش��د هم 
بايد با همكاري س��اير نهادها راه هاي وقوع جرم 

بسته مي شد. 
وي گفت: معاونت پيشگيري از وقوع جرم با ابتكار 
آيت الله آملي لاريجاني تش��كيل ش��د كه اگر اين 
معاونت نبود حتماً ش��اهد افزاي��ش چند برابري 

پرونده ها بوديم. 
محسني اژه اي با اشاره به اين مطلب كه تلاش شد 
تبعيضي قائل نش��ويم و مُرّ قانون در رسيدگي به 
پرونده ها انجام شود، گفت: ما اصلًا ادعا نمي كنيم 

كه خطايي رخ نداده است. 
اژه اي ادامه داد: امروز در ورود به دهه پنجم انقلاب 
اسلامي و در گام دوم مواجه هستيم با اينكه فردي 
رياست قوه قضائيه را پذيرفته كه شخصيتي بزرگوار 
از نظر علمي و تجربي است. معاون اول قوه قضائيه 
در بخ��ش پاياني س��خنانش گف��ت: اميدواريم با 
حضور آقاي رئيسي شاهد تحولى بزرگ در دستگاه 

قضايي باشيم.

حجتالاسلامرئيسيازبرنامهخوددرقوهقضائيهخبرداد

دستگاهقضابهسویجرمزدایی،حبسزداییوقضازداییمیرود
آيتاللهآملیلاريجانی:كسانیراكهبهمنتهمتزدهاند،حلالنمیكنم

رفت هاي بدون آمد! 
سرمايه هر رسانه اعتماد مردم است و اگر رسانه اي نتواند اطمينان بخش 
باشد و مردم به او اعتماد كنند، عملا فلسفه وجودي خود را از دست داده 
است. اين امر در دنياي امروز كه قدرت و وسعت رسانه فزوني يافته است 

به مراتب بيشتر از پيش احساس و فهم مي شود. 
امروزه هر شهروند با كمك وسايل و امكانات جديد تكنولوژي و رسانه اي 
مي  تواند خود يك رسانه و حاوي اخبار و اطلاعات يا شايعات باشد. بارها 
اتفاق افتاده اس��ت كه تصويربرداري يك ش��هروند از اتفاقي در محل 
زندگي خود چنان افكار عمومي را تحت تاثير قرار داده كه حاكميت و 
جامعه را به واكنش وا داشته است. در چنين فضايي كاركرد رسانه هاي 

عمومي و ملي مهم تر و در عين حال دشوارتر خواهد بود. 
پنهان كاري و سانس��ور و نديدن همه اخبار مردم را از آن رس��انه زده 
مي  كند. مردم عاشق صداقتند و از دروغگويي و فريبكاري تنفر دارند و 
اگر حس كنند رسانه اي درصدد فريب آنهاست، به شدت در مقابل آن 
رسانه واكنش نشان مي دهند و اينجاست كه اعتمادشان سلب و از آن 
رسانه يا شخص رويگردان مي شوند. هيچ رسانه اي براي مدت طولاني 
نمي تواند به مردم دروغ بگويد و هر چه خلاف واقع و ش��ايعات خود را 
بزك و تزئين كند، بالاخره در يك برهه زماني دس��تش براي مردم رو 

خواهد شد و اين نقطه را بايد پايان آن رسانه دانست!
11 و 12 اس��فند ماه مس��تند ايس��تگاه پايانى دروغ از صدا و سيماي 
جمهوري اسلامي ايران براي مردم پخش شد و زواياي پنهان و ناصواب 
يكي از كانال ها و سايت هاي ضدانقلاب و ضدايران را با روايتي دقيق و 

تميز به مردم بازگو كرد. 
پس از پخش اين مستند و افشاي چهره خبيث و فريبكار گردانندگان 
اين كانال، تقريبا روزي 3هزار نفر از اين كانال بيرون مي روند! در لحظه 
پخش اين مستند اين كانال حدود يك ميليون و 31۹هزار عضو داشت 

كه اين روند كاهشى همچنان ادامه دارد!
اين بدين معناست كه مردم روايت مس��تند ايراني را باور كرده اند و از 
دست اين كانال كذاب عصباني هس��تند! يكي از دلايل موفقيت اين 
مس��تند اين بود كه برخلاف ساير مستندهاي پخش ش��ده از سيما، 
شخص مورد نظر در مس��تند، هنوز زنده است و مردم مي توانند پاسخ 
او را به اين مس��تند دريافت كنند. اگر آن شخص از دنيا رفته بود يا در 
زندان محبوس بود، نه تنها اين مس��تند اين تاثير را نمي  گذاشت بلكه 
چنانچه تجربه نشان داده است، موجب مظلوم نمايي آن مجرم يا متهم 

يا خاطي مي شد!
واكنش هاي منفعلانه و متناقض مديران اين كانال به اين مستند روز 
به روز چهره پليد آنان را براي مردم روش��ن تر كرده و به همين خاطر 
است كه روند ريزشي اين كانال هنوز متوقف نشده است. شايد برخي 
صبر كرده اند تا پاسخي روشن از صاحبان كانال دريافت كنند و چون 
هر چه زمان مي گذرد پاس��خ مناس��بي دريافت نمي كنند و برعكس 
تأييدات مستند را بيشتر حس مي كنند، اين س��ير نزولي اعضا ادامه 
خواهد داشت. اين مستند تجربه موفقي براي دستگاه هاي اطلاعاتي و 
قضايي كشور شده است كه اگر با مردم صادقانه و مستدل سخن بگويند، 
مردم همچنان به صدا و سيما و نهادهاي ايراني اعتماد بيشتري دارند 
تا ماهواره ها و شبكه هاي معاند. نكته مهم ديگر برآمده از اين اتفاق آن 
است كه همواره روشنگري و تبيين و آگاه سازي درست، از فيلتر كردن 
و محدوديت ها )كه در برخي موارد لازم است( اثربخشي بيشتري دارد و 
به جاي آنكه دروغگو را در موضع مظلوميت قرار دهد، او را رسوا و مردم 

را از اطراف او پراكنده مي كند.
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